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Komisija se dobro zaveda težav, na katere opozarjajo poslanke in poslanci. Italija se je učinkovito 
spoprijela z motenjem, ki ga povzroča televizijsko oddajanje, kar kaže na to, da tehnični pogovori med 
sosednjimi državami članicami, ki jih omogoča skupina za politiko radijskega spektra, ob zadostni 
dobri volji lahko prinesejo pozitivne rezultate. 
 
Kar zadeva radijske frekvence, je glede ugotovljenih težav v postopku skupine za politiko radijskega 
spektra predsednik skupine 28. februarja 2017 pisal italijanskim organom. Skupina za politiko 
radijskega spektra je v svojem poročilu o postopku z dne 6. junija 2017 (RSPG 17-025 FINAL) 
zaključila, da „razmere ostajajo nespremenjene“ in da „bi morala Italija sprejeti začetne korake s 
spremembo zakonodaje, s čimer bi zagotovila večjo moč izvrševanja in od AGCOM (Autorità per le 
Garanzie nelle Comunicazioni) zahtevala pripravo načrta za frekvence“. 
 
V tem okviru se službe Komisije povezujejo z obema zadevnima nacionalnima upravama. Komisija 
obe poziva k dogovoru o načrtu za rešitev vprašanja, tudi s skupnimi meritvami, v povezavi z 
napredkom v smeri standardov za digitalno radiodifuzijo, kot je DAB+, in razpravami o pravičnem 
dostopu do spektra. 
 
Komisija je podala predloge v Evropskem zakoniku o elektronskih komunikacijah (zlasti v členu 28), s 
katerimi želi izboljšati učinkovitost čezmejnega usklajevanja, tako da se omogoči sprejetje zavezujočih 
ukrepov glede na izid postopka skupine za politiko radijskega spektra v takih primerih. 
 


